
M12 M O T I E 
Rioolheffing conform afgesproken uitgangspunten 

 
Deze motie hoort bij programmabegroting 2024 
 
De volgende partijen dienen dit voorstel in: 
 
 
Burgerbelangen Overbetuwe, Ard op de Weegh 
 
 
 
We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen: 
 
We stellen vast dat: 

• de raad een voorziening riolering heeft ingesteld: het verschil tussen de opbrengsten en de 
kosten van riolering komen ten gunste of ten laste van de voorziening.  

• in 2017 is € 6,8 miljoen aan de voorziening riolering toegevoegd om de eerdere onterechte 
onttrekking van dit bedrag uit de voorziening te herstellen.  

• conform de afspraken met bezwaarmakers uit 2017, die vertaald zijn in het GRP 2018-2022, 
zijn een aantal uitgangspunten opgesteld die van toepassing zijn op de omgang met deze 
voorziening en het effect op het tarief. Deze uitgangspunten zijn opgesteld om ervoor te 
zorgen dat de voorziening riolering niet te hoog wordt en de rioolheffing hierdoor onnodig 
stijgt.  

• de belangrijkste uitgangspunten zijn als volgt: 
o Het minimumniveau van de voorziening bedraagt € 1.000.000 als buffer. 
o Het resterende deel van de voorziening wordt ingezet voor een tariefsverlaging 

gedurende de eerste 10 jaar. 
o De hoogte van de rioolheffing wordt op basis van het GRP zo berekend dat deze eind 

2027 (na 10 jaar) het minimumniveau bereikt heeft. Vanaf 2028 zullen de jaarlijkse 
inkomsten dan gelijk moeten zijn aan de lasten. 

o De resultaten van de jaarrekeningen worden ingezet voor de eerstvolgende tarief-
vaststelling. 

 
We hebben nagedacht over en houden rekening met: 

• het feit dat bij de kadernota is afgesproken dat bij de begroting een zodanige toelichting zou 
worden opgenomen dat duidelijk is dat deze uitgangspunten zijn toegepast 

• ook na nadere toelichting door de wethouder, voor een deel van de raad en voor een deel van 
de oorspronkelijke bezwaarmakers nog niet duidelijk is of die toepassing correct heeft 
plaatsgevonden. 

 
We vinden dat: 

• op korte termijn een overleg met direct betrokkenen hierover wenselijk is, om 
onduidelijkheden weg te nemen. 

 
We vragen het college om: 

• het initiatief te nemen tot een dergelijk overleg waarin wordt uitgelegd dat de uitgangspunten 
zijn toegepast 

• van de uitkomsten van dit overleg de raad verslag te doen en indien nodig met nadere 
voorstellen te komen. 

 
Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van 7 november 2023. 
 
 
 
Dit was hoe de partijen stemden: 
 
GBO:   voor  tegen 
CDA:  voor  tegen 



D66: voor  tegen 
BOB: voor  tegen 
VVD: voor  tegen 
GL: voor  tegen 
PvdA: voor  tegen 
CU: voor  tegen 
 
Totaal: voor  tegen 
 
Hiermee is deze motie wel/niet aangenomen 
    
 
 
drs. D.E. van der Kamp  
griffier  

R.P. Hoytink-Roubos   
voorzitter
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